

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-NISR AL-ARABI INSURANCE Date: 24-09-2026 10:11:05 AM Subject: Resignation of Top Executive Management	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: النسر العربي للتأمين التاريخ: 24-09-2026 10:11:05 AM الموضوع: استقالة إدارة تنفيذية عليا
Please be informed that the Assistant General Manager of the Reinsurance Department, Mr. Samer Bushnaq, has resigned from his position, with his last working day being 14 October 2026. The Company will take the necessary actions in accordance with the Corporate Governance Instructions for Insurance Companies No. (1) of 2022 and its amendments, and in coordination with the Central Bank of Jordan.	يرجى التكرم بالعلم باستقالة مساعد المدير العام / دائرة إعادة التأمين السيد سامر بشناق من منصبه وآخر يوم عمل له هو 2026/10/14. علما أن سيتم اجراء اللازم من قبل الشركة وفق أحكام تعليمات الحوكمة الخاصة بشركات التأمين رقم 1 لسنة 2022 وتعديلاتها وبالتنسيق مع البنك المركزي الأردني.
16-09-2026	16-09-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bayan Qabouq	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bayan Qabouq